
 
 
 
 
 
 

V Slovenj Gradcu bodo 

Tedni Vseživljenjskega Učenja – TVU. 

Pripravili smo otvoritev. 

Za otvoritev bosta 2 dogodka.  

Oba dogodka bosta 6. septembra 2021. 

 

Prvi dogodek Moda in neroda  

Imate radi dobre zgodbe? 

Pridite na Glavni trg v Slovenj Gradcu. 

Predstavili vam bomo knjigo Moda in neroda. 

V knjigi je zgodba o Petru in Juliji. 

Knjiga ima več nadaljevanj. 

Prvi del se imenuje Cvetje in ogenj. 

Drugi del se imenuje Moda in neroda. 

 

Z nami bo pisateljica dr. Aksinja Kermauner. 

Z nami bodo bralci in soustvarjalci knjige. 

Pogovarjali se bomo. 

Skupaj bomo brali in se zabavali. 

Ne zamudite! 

 

Dogodek bo pred trgovino D. tajl Concept Store. 

To je na Glavnem trgu 2. 

Dobimo se ob 17:00. 

Lahko branje je za vse. Berite z nami. 

VABILO 
V Slovenj Gradcu beremo skupaj – za znanje in zabavo! 

 



Drugi dogodek Zbornik MOCIS  

MOCIS je Center za izobraževanje odraslih.  

MOCIS Slovenj Gradec praznuje 20 let. 

Ob praznovanju smo pripravili zbornik. 

V zborniku je veliko zgodb. 

Napisali smo, kako je MOCIS nastal. 

Napisali smo, kaj vse se je dogajalo. 

O študijskih krožkih. 

O učenju odraslih v Slovenj Gradcu. In drugo.  

O tem bo govorila direktorica centra Sonja Lakovšek. 

Povedala bo tudi o MOCISU v prihodnosti. 

 

Predstavitev zbornika bo ob 19 uri. 

Predstavitev bo v Kulturnem domu Slovenj Gradec. 

Kulturni dom je na Francetovi ulici 5.  

 

Branje je pomembno. 

Ko beremo, veliko izvemo. 

Ko beremo, se učimo.  

Beremo skupaj – za znanje in zabavo!  

 

MOCIS se je s tem sloganom pridružil  

projektu Nacionalni mesec skupnega branja 2021.  

Praznujmo skupaj! Vabljeni! 
 
 
 
 
 
 
 
  


